

陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一八七一七五
傳真：二七六一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

20015

21st September, 2020

Dear Parents/ Guardians,

Distribution of CuMask for Prevention of COVID-19 (for S1 only)

The Government of the Hong Kong Special Administrative Region is going to distribute an additional CuMask to each Secondary One student in the 2020-2021 school year. Students will receive the mask on 23rd September, 2020. For detailed usage, please refer to the pamphlet sent with the mask. Kindly remind your son that the mask is a personal item and should not be shared with others.

For enquiries, please do not hesitate to contact the General Office at 2711 8175.

Yours faithfully,

Lee Ting Leung
Principal



20015

敬啟者：

派發銅芯抗疫口罩(中一級適用)

香港特別行政區政府現向每名在 2020-2021 年度就讀中一的學生派發一個銅芯抗疫口罩。學校將於 2020 年 9 月 23 日派發口罩予中一學生。口罩的詳細使用方法請參考隨口罩附上的說明單張。請提醒 貴子弟口罩是個人物品，切勿與他人交換佩戴。

如有疑問，歡迎致電校務處查詢(電話 2711 8175)。

此致

各家長

陳瑞祺(喇沙)書院校長
李丁亮 啟

2020 年 9 月 21 日